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Ohlédnutí za rokem 2021   

  Teda řeknu Vám, byla to jízda! Opomenu zcela dění doby covidové a jeho 

důsledky. My jsme se od začátku roku 2021 nenudili a zcela jsme se oddali 

uspořádání dvoudenní akce. První půlrok nás to doslova pohltilo, a my dělali vše 

proto, aby se akce podařila a byla pro veřejnost divácky atraktivní a nás, 

finančně, jako spolek nevyčerpala. Díky finančním darům, ochotě členů spolku 

vystupovat v programu, představit PRE koně veřejnosti v různých odvětvích 

jezdeckého sportu, bez nároku na finanční odměnu a obrovské pomoci našich 

přátel jako pořadatelů dobrovolníků, se nám to podařilo!   

12-13. 6. 2021 jste to společně s námi mohli zažít a mnozí zažili! Bylo to 

úžasné, vidět spokojené tváře, slyšet chválu, vidět ty mraky lidí, kteří za Vámi 

stojí a dokážou Vás pochválit. Samozřejmě se našly i malé výtky, k velikosti akce 

a skutečnosti, že šlo o první takovou akci svého druhu, to však byly maličkosti, 

ze kterých se můžeme do příště jen poučit.   

Po dvoudenním maratonu a s příchodem léta, jsme si museli chvíli 

oddechnout a i když jsme pokračovali v našich pravidelných měsíčních setkání  

přes messenger, v létě jsme si přece jen dovolili, po tak náročném půlroce 

příprav, lehce odpočinout.   

Po letních prázdninách se vrátila i doba covidová a tak se nám bohužel 

nepodařilo uspořádat díky malému zájmu členů přátelské setkání, které se mělo 

konat v Kolesech. I tak jsme ke konci roku uspořádali webináře na téma výživy a 

začali pomalu spřádat plány na letošní rok.  

To co děláme, děláme s láskou, s pocitem, že i když nás není úplně 

mnoho, můžeme lidem pomáhat, vysvětlit co neznají, poradit s administrativou, 

a možná i díky informacím ze světa PRE navázat nová přátelství, získat nové 

členy, kteří budou smýšlet stejně jako my a PRE koně se pro ně stanou životní 

láskou.  

Velké poděkování patří členům realizačního týmu, za jejich čas, který věnují 

činnosti spolku, a věřte, najít v této hektické době volnou chvilku je opravdu 

náročné. Práce realizačního týmu na aktivitách spolku je zcela dobrovolná.   

Za podporu, oporu a ochotu být tam kde je třeba děkuji i Vám, členům 

spolku, bez Vás bychom nic z toho nedokázali. Vážíme si přínosu každého 

jednoho z Vás.  

Přeji nám všem a našim krásným PRE koním, ať se nám daří, a užíváme si 

každého dne ve zdraví a v pohodě.   

A těším se, že letos se zase setkáme v přátelském duchu, tentokrát na 

akci v Lysé nad Labem. Více se dozvíte v článku, co chystáme v roce 2022 a 

samozřejmě Vás s bližšími informacemi budeme kontaktovat.  

S přátelským pozdravem za celý realizační tým spolku  

Hanka Dvořáková                                     

členka představenstva   

  



Realizační tým spolku  

  

JUDr. Jan Suk – prezident spolku  

zakladatel Spolku přátel a chovatelů koní čisté španělské rasy v říjnu 1999 (dříve 

sdružení)  

Hana Dvořáková – členka představenstva  

Její činností pro spolek je komunikace se členy, veřejností a řízení chodu a aktivit 

spolku.  

Má generální plnou moc pro zastupování prezidenta spolku. Vede 

finanční agendu a účetnictví.  

Lenka Hartvichová – členka představenstva  

Pro spolek spravuje facebookovou stránku, připravuje příspěvky, zajišťuje 

komunikaci s majiteli a chovateli, podílí se na na přípravě akcí a aktivit 

pořádaných spolkem.  

Veronika Rutová – členka představenstva  

Ve spolku má na starosti evidenci majitelů PRE a komunikaci s chovateli na 

sousedním Slovensku, podílí se na na přípravě akcí a aktivit pořádaných 

spolkem.  

Pavla Sokolová – členka představenstva  

Ve spolku má na starosti komunikaci s ANCCE, podílí se na překladech 

zajímavých článků týkajících se PRE a na přípravě akcí a aktivit pořádaných 

spolkem.  

Lucie Pešková – členka představenstva  

Ve spolku má na starost přípravu článků a akcí pro majitele a přátele PRE koní a 

komunikaci s koňskou veřejností, přípravu letáků, realizaci webinářů po 

technické stránce. Zajišťuje záznamy webinářů, prezentace spolku, zároveň se 

podílí na přípravě akcí a aktivit pořádaných spolkem  

  

  

Spolek přátel a chovatelů koní čisté španělské rasy 

(zkráceně Spolek přátel a chovatelů koní PRE)                                      

Líšnice 90, 789 85 Líšnice   spolekpre@seznam.cz, 

tel: 773 967 580   bankovní spojení: 235358891 / 

0600 

Číslo účtu IBAN: CZ53 0600 0000 0002 3535 8891 

SWIFT kód BIC: AGBACZPP 

  



Činnost spolku 2021  

 

  

Víkend 12-13. 6. 2021 jsme v jezdeckém areálu Dvůr Nové Zámky u 

Litovle uspořádali dvoudenní akci, kdy v sobotu byl svod klisen a hřebců PRE od 

tří let věku a doprovodný program pro veřejnost, a v neděli vzdělávací seminář 

pro chovatele na téma vystavování koní.  

V sobotu ráno začala chovatelská část, hodnocení mladých klisen a hřebců 

komisařem ANCCE , panem Jaime Chapa. Svodu se zúčastnilo celkem 14 koní 

PRE ve věku od 3 let, 7 klisen a 7 hřebců chovatelů z celé České republiky. 

Hodnocení probíhalo až do odpoledních hodin. Pan Jaime Chapa velmi ocenil 

kvalitu hodnocených koní. Celým svodem provázela svým komentářem skvělá, 

paní Ing. Lenka Gotthardová, která nejen že pohovořila o každém hodnoceném 

koni, ale také představila plemeno jako takové, jeho historii i současnost. V 

poledne pak začal na venkovním kolbišti doprovodný program, ve kterém se 

španělští koně představili v různých jezdeckých disciplínách - klasické drezuře až 

do úrovně S, free-style, working equitation, ale diváci měli možnost také 

shlédnout tradiční španělskou doma vaquera nebo práci s garrochou. To vše v 

atmosféře slunného Španělska, s vůní paelly a dalších španělských specialit z 

kuchyně Enrique Garciia, za doprovodu španělské hudby. Celý den uzavřelo 

vystoupení slovenské flamenkové skupiny Los Remedios.  

Nedělní program probíhal více v pracovním duchu, komisař ANCCE pan  

Antonio Vasquez Fernandez vedl seminář na téma “Jak korektně vystavovat koně 

PRE” a to na konkrétních koních, vysvětlil všem účastníkům základy přípravy 

koně pro předvedení, všechna úskalí, která mohou předvedení koně ovlivnit, 

způsoby, jak koně vystavit tak, aby předvedl to nejlepší, co v něm je. Seminář 

to byl interaktivní, velmi nabitý informacemi, praktickými ukázkami, dotazy a 

diskuzemi. Pan Antonio V. Fernandez byl skvělý učitel a zapálený natolik, že tak 

tak stíhal letadlo zpět domů.  

Celá akce se konala pod záštitou španělského ambasadora v České 

republice pana Ángela Lossady, který se v sobotu i osobně zúčastnil za 

doprovodu svého syna. Nutno říci, že se oběma akce moc líbila a již před 

odjezdem z areálu se ptali na její další ročník.  

  

  

 

  



  

Pořádali jsme:   

20. 5. 2021  

 Webinář jak správně předvést PRE koně na soutěžích od rozhodčí ANCCE 

výstav a soutěží, paní Aídy Huertas Domínguez.  

  

Seriál webinářů s Ing. Zdeňkou Štojdlovou  na 
téma výživy koní  

  
1 a 8. 4. 2021   

Základní sestavování krmné dávky pro koně dle skutečné potřeby  

  

21. 10. 2021  

  Sacharidy, vitamíny a minerály  

  

Další díl seriálu se uskutečnil i na jaře 2022 na téma kloubní výživy.  Všechny 

webináře spolku jsou k dispozici ze záznamu!  

  

Webinářů, nebo jejich záznamů se v roce 2021 zúčastnilo 107 osob.  

  

  

Výsledovka 2021 (v tis. Kč) 

  

Název  Hlavní 

činnost  

Celkem  

Spotřeba materiálu 1 1 

Ostatní služby   127  127 

Ostatní náklady 14 14 

Náklady celkem   142  142 

Přijaté členské příspěvky a dary  75  75 

Tržby z prodeje služeb   85  85 

Výnosy celkem   160  160 

Výsledek hospodaření (zisk)   18  18 

Dosažený zisk bude využit k uhrazení členského poplatku ANCCE v roce  

2022  

  

  

  



  

Co chystáme v roce 2022  

Naší prioritou pro rok 2022 zůstává především podpora chovatelů a přátel 

koní. Chovatelé i veřejnost mají možnost se na nás obrátit s dotazem, týkajícím 

se španělských koní. Neustále poskytujeme chovatelům poradenství týkající se 

vyplňování žádostí a dokumentů pro LG ANCCE, na facebookových skupinách 

spolku publikujeme zajímavosti a novinky ze světa španělských koní.  

Kromě toho je třeba více zapracovat na povědomí veřejnosti a milovníků 

španělských koní o tom, že spolek existuje a je činný ve výše zmíněných 

aktivitách. V roce 2022 se budeme prezentovat na různých akcích pro veřejnost.   

Plán aktivit směřujících k propagaci spolku:  

• Vytvořit banner  

• Zprovoznit webové stránky  

• Účast na výstavách a chovatelských akcích  

• Reklamní předměty spolku  

  

Připravujeme:  

Předvedení PRE na Mistrovství WE v Kralovicích  

Účast s PRE na výstavě Koně 2022 v Lysá nad Labem, přátelské setkání spolu 

s valnou hromadou v salonku na výstavišti, pro členy spolku. Doprovodný  

program pro členy spolku a veřejnost, stánek spolku na výstavišti.  

Další vzdělávací webináře  

Pro rok 2023 uspořádání akce Dny španělských koní 2023, tentokrát na 

Jítravě. Součástí akce bude svod a program pro veřejnost.  

  

  

Najdete nás  

   
     

Spolek chovatelů PRE  
 https://www.facebook.com/Spolek-chovatel%C5%AF-PRE-  

734204623450249  

  

        Spolek přátel a chovatelů PRE - členská  
             https://www.facebook.com/groups/758681128011097  



  

 Mapa PRE v České Republice a na Slovensku                   
https://www.mapotic.com/mapa-pre  

  

Napsali o nás  

Koně a lidé   

 

  

Jezdectví   

 

  



    

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nově v nabídce: 

3 díl: Výživa koní 3 Kloubní výživa: „od mladých koní po 

důchodce“ 



 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


